

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix-Travail-Patrie  
\*\*\*\*\*  
MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR  
\*\*\*\*\*  
UNIVERSITE DE MAROUA  
\*\*\*\*\*  
RECTORAT  
\*\*\*\*\*  
Vice-Rectorat chargé des Enseignements, de la Professionnalisation et du  
Développement des Technologies de l'Information et de la Communication  
\*\*\*\*\*



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland  
\*\*\*\*\*  
MINISTRY OF HIGHER EDUCATION  
\*\*\*\*\*  
THE UNIVERSITY OF MAROUA  
\*\*\*\*\*  
RECTOR'S OFFICE  
\*\*\*\*\*  
The Vice-Rectorate in charge of Teaching,  
Professionalization and Development of Information and Communication Technologies  
\*\*\*\*\*

24-1-038  
N° \_\_\_\_\_ /C/UMa/R/VREPTIC/DAAC/DEPE

Maroua, le 01 MARS 2024

## COMMUNIQUE/PRESS RELEASE

(au sujet de la distribution des ordinateurs PBHeV/ about the distribution of PBHeV computers)

Le Recteur informe la communauté universitaire de Maroua de la poursuite de la distribution des ordinateurs PBHeV, don du CHEF DE L'ETAT, à partir du lundi 11 mars 2024, dans tous les établissements.

The Rector informs the university community of Maroua of the continued distribution of PBHeV computers, donated by the HEAD OF STATE, from Monday March 11, 2024, in all establishments.

Par ailleurs, les modalités de retrait ainsi que les listes actualisées sont disponibles dans les différentes scolarités et plateformes desdits établissements.

Furthermore, withdrawal procedures as well as updated lists are available in the various schools and platforms of said establishments.

Le Recteur compte sur la responsabilité des bénéficiaires, déjà affichée pour la même cause en son temps, pour cette opération de reprise qui devrait nécessairement prendre fin le 26 mars 2024.

The Rector counts on the responsibility of the beneficiaries, already displayed for the same cause at the time, for this recovery operation which should necessarily end on March 26, 2024.

Le Recteur /The Rector



*P. Adrissou Alioum*